
صـادرات سـیب بـه ۴۰۰ هـزار تـن
ــد؛واکنش وزارت ــش مییاب افزای
جهاد به عرضه سیب آمریکایی در

بازار

مدیرکل دفتر میوههای سردسیری و خشک وزارت جهادکشاورزی در واکنش
به عرضه سیب آمریکایی در بازار داخل، گفت: نه کسی میتواند از

آمریکا سیب وارد کند و نه این کار صرفه اقتصادی دارد.

رمضان روئینتن در گفتگو با مهر درباره مباحث مطرح شده مبنی بر
عرضه سیب آمریکایی در بازار داخل، اظهارداشت: این اولین باری است

که بنده چنین موضوعی را میشنوم و اطلاعی از این مساله ندارم.

وی با اشاره به اینکه قیمت سیب در آمریکا گران است، گفت: ممکن
است مطرح کردن این مباحث از سوی عدهای تجار سودجو انجام گرفته

باشد که به دنبال فراهم کردن زمینههای این کار هستند.

این مقام مسئول در وزارت جهادکشاورزی تصریح کرد: نه کسی میتواند
این کار را انجام دهد و نه این اقدام  صرفه اقتصادی دارد.

مدیرکل دفتر میوههای سردسیری و خشک وزارت جهاد کشاورزی، میزان
تولید سیب درختی در سالجاری را ۳.۵ میلیون تن عنوان کرد و

https://agrofoodnews.com/%d8%b5%d8%a7%d8%af%d8%b1%d8%a7%d8%aa-%d8%b3%db%8c%d8%a8-%d8%a8%d9%87-%db%b4%db%b0%db%b0-%d9%87%d8%b2%d8%a7%d8%b1-%d8%aa%d9%86-%d8%a7%d9%81%d8%b2%d8%a7%db%8c%d8%b4-%d9%85%db%8c%e2%80%8c%db%8c%d8%a7/
https://agrofoodnews.com/%d8%b5%d8%a7%d8%af%d8%b1%d8%a7%d8%aa-%d8%b3%db%8c%d8%a8-%d8%a8%d9%87-%db%b4%db%b0%db%b0-%d9%87%d8%b2%d8%a7%d8%b1-%d8%aa%d9%86-%d8%a7%d9%81%d8%b2%d8%a7%db%8c%d8%b4-%d9%85%db%8c%e2%80%8c%db%8c%d8%a7/
https://agrofoodnews.com/%d8%b5%d8%a7%d8%af%d8%b1%d8%a7%d8%aa-%d8%b3%db%8c%d8%a8-%d8%a8%d9%87-%db%b4%db%b0%db%b0-%d9%87%d8%b2%d8%a7%d8%b1-%d8%aa%d9%86-%d8%a7%d9%81%d8%b2%d8%a7%db%8c%d8%b4-%d9%85%db%8c%e2%80%8c%db%8c%d8%a7/
https://agrofoodnews.com/%d8%b5%d8%a7%d8%af%d8%b1%d8%a7%d8%aa-%d8%b3%db%8c%d8%a8-%d8%a8%d9%87-%db%b4%db%b0%db%b0-%d9%87%d8%b2%d8%a7%d8%b1-%d8%aa%d9%86-%d8%a7%d9%81%d8%b2%d8%a7%db%8c%d8%b4-%d9%85%db%8c%e2%80%8c%db%8c%d8%a7/
http://www.mehrnews.com/news/3047506/واکنش-وزارت-جهادبه-عرضه-سیب-آمریکایی-دربازار-صادرات-۴۰۰هزارتن


اظهارداشت: تاکنون حدود ۱۹۰ هزارتن از این محصول صادر شده است،
ضمن اینکه صادرات آن همچنان ادامه دارد.

روئینتن با بیان اینکه ما تا خرداد ۹۵ میتوانیم سیب تولیدی سال
۹۴ را صادر کنیم، گفت: برنامه ما برای صادرات این محصول بیش از

۴۰۰ هزار تن است که به آن خواهیم رسید.


